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BR-01.0012.1.4.3.2015 

Protokół Nr 4/2015 

z  posiedzenia Komisji Infrastruktury 

Rady Miasta Krakowa 

odbytego w dniu 9 lutego 2015 roku 

w Sali Portretowej UMK 

 

 

W posiedzeniu, któremu przewodniczył Edward Porębski - Przewodniczący Komisji, 

udział wzięli członkowie Komisji, Marcin Korusiewicz - Zastępca Dyrektora Zarządu 

Infrastruktury Komunalnej i Transportu, Henryk Kamski - przedstawiciel Zarządu 

Infrastruktury Komunalnej i Transportu, Krystyna Śmiłek – Zastępca Dyrektora Wydziału 

Kształtowania Środowiska oraz inni  zaproszeni goście. Przewodniczący Komisji po 

stwierdzeniu quorum pozwalającego na podejmowanie prawomocnych decyzji o godzinie 

14.00 otworzył posiedzenie Komisji. 

Edward Porębski zaproponował uzupełnienie porządku posiedzenia o punkt dotyczący 

zaopiniowania projektu uchwały w sprawie: 

1) zmiany uchwały Nr XIII/143/11 w sprawie ustalenia kierunków działania dla Prezydenta 

Miasta Krakowa dotyczących usprawnienia i promocji ruchu rowerowego na terenie 

miasta Krakowa, których zasadniczym celem jest dopuszczenie ruchu rowerowego w obu 

kierunkach na drogach jednokierunkowych (druk nr 120), 

2) zmiany uchwały Nr XXI/269/11 w sprawie ustalenia kierunków działania dla Prezydenta 

Miasta Krakowa w zakresie utworzenia wybiegów dla psów w Mieście Krakowie (druk nr 

121), 

3) zmiany uchwały Nr LXIX/1003/13 w sprawie ustalenia kierunków działania dla 

Prezydenta Miasta Krakowa dotyczących rozwoju systemu komunikacji tramwajowej na 

terenie Miasta Krakowa w latach 2013-2022 (druk nr 123), 

4) przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na rok 2015 (druk nr 124). 

 

Komisja przez aklamację przyjęła porządek posiedzenia w brzmieniu: 

1.Informacja Prezydenta Miasta Krakowa na temat zakupu biletów  komunikacji miejskiej 

    przez telefon    komórkowy oraz przy pomocy kart płatniczych. 

2.Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XIII/143/11 w sprawie 

   ustalenia kierunków działania dla Prezydenta Miasta Krakowa dotyczących usprawnienia i 

   promocji ruchu rowerowego na terenie miasta Krakowa, których zasadniczym celem jest 

  dopuszczenie ruchu rowerowego w obu kierunkach na drogach jednokierunkowych (druk nr 

   120). 

3.Zaopiniwanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXI/269/11 w sprawie 

    ustalenia kierunków działania dla Prezydenta Miasta Krakowa w zakresie utworzenia 

     wybiegów dla psów w Mieście Krakowie (druk nr 121). 

4.Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LXIX/1003/13 w sprawie 

   ustalenia kierunków działania dla Prezydenta Miasta Krakowa dotyczących rozwoju 

   systemu komunikacji tramwajowej na terenie Miasta Krakowa w latach 2013-2022 (druk nr 

  123). 
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5.Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

   bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na rok 2015 (druk nr 124). 

6.Przyjęcie planu pracy komisji na 2015 rok. 

7.Sprawy bieżące. 

8.Oświadczenia i komunikaty. 

 

Ad.1 

Informacja Prezydenta Miasta Krakowa na temat zakupu biletów  komunikacji 

miejskiej     przez telefon    komórkowy oraz przy pomocy kart płatniczych. 

 

Informację Prezydenta Miasta Krakowa na temat zakupu biletów  komunikacji miejskiej 

 przez telefon    komórkowy oraz przy pomocy kart płatniczych przedstawił Henryk Kamski – 

przedstawiciel Zarządu Infrastruktury Komunalnej i Transportu. Poinformował między 

innymi, że większość pasażerów zadowolona jest z biletomatów obsługiwanych kartą 

płatniczą. Ogólna wartość ze sprzedaży biletów w ubiegłym roku wyniosła 279 mln zł. Z tego 

przez systemy mobilne, czyli przez telefon komórkowy zakupione zostały bilety za 2 mln zł. 

W dyskusji udział wzięli: Teodozja Maliszewska, Wojciech Krzysztonek, Józef Jałocha, Anna 

Szybist, Wojciech Wojtowicz, Edward Porębski, Aleksander Miszalski, pytano  między 

innymi o to , czy często zdarza się, że automat nie zapisuje danych na Krakowskiej Karcie 

Miejskiej, co skutkuje brakiem ważności biletu i zatrzymaniem przez kontrolera,  o koszty 

urządzenia, czy jest możliwość zmiany tego systemu  na okaziciela, o sprzedaż biletów u 

prowadzącego pojazd, 

Odpowiedzi na pytania i dodatkowych wyjaśnień udzielili  Henryk Kamski oraz  Grzegorz 

Dyrkacz z Miejskiego Przedsiębiorstwa Komunikacji. 

 

 

 

Ad.2 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XIII/143/11 w sprawie 

ustalenia kierunków działania dla Prezydenta Miasta Krakowa dotyczących 

usprawnienia i    promocji ruchu rowerowego na terenie miasta Krakowa, których 

zasadniczym celem jest   dopuszczenie ruchu rowerowego w obu kierunkach na drogach 

jednokierunkowych (druk nr 120). 

 

Projekt uchwały nie był przedstawiany. 

Wobec braku   głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie 

pozytywną opinię do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XIII/143/11 w 

sprawie ustalenia kierunków działania dla Prezydenta Miasta Krakowa dotyczących 

usprawnienia i    promocji ruchu rowerowego na terenie miasta Krakowa, których 

zasadniczym celem jest   dopuszczenie ruchu rowerowego w obu kierunkach na drogach 

jednokierunkowych (druk nr 120). 

Komisja w obecności 11 członków Komisji -  11 głosami „za pozytywnym zaopiniowaniem”, 

przy 0 „przeciw”0 „wstrzymującym się” (jednogłośnie) pozytywnie zaopiniowała ww. 

projekt  uchwały. (Opinia Nr 5/2015 z 9 lutego 2015r.). 
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Ad.3 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXI/269/11 w sprawie 

ustalenia kierunków działania dla Prezydenta Miasta Krakowa w zakresie utworzenia 

wybiegów dla psów w Mieście Krakowie (druk nr 121). 

 

Projekt uchwały nie był przedstawiany. 

W krótkiej dyskusji udział wziął Jakub Kosek. 

Komisja w głosowaniu 11 głosami „za pozytywnym zaopiniowaniem”, przy 0 „przeciw”, 0 

„wstrzymującym się” (jednogłośnie) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie  

zmiany uchwały Nr XXI/269/11 w sprawie ustalenia kierunków działania dla Prezydenta 

Miasta Krakowa w zakresie utworzenia wybiegów dla psów w Mieście Krakowie (druk 

nr 121). (Opinia Nr 6/2015 z 9 lutego 2015 r.). 

 

Ad.4 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LXIX/1003/13 w 

sprawie    ustalenia kierunków działania dla Prezydenta Miasta Krakowa dotyczących 

rozwoju    systemu komunikacji tramwajowej na terenie Miasta Krakowa w latach 

2013-2022 (druk nr   123). 

 

Projekt uchwały nie był przedstawiany. Nie zgłoszono głosów w dyskusji. 

Komisja w obecności 11 członków Komisji -  11 głosami „za pozytywnym zaopiniowaniem”, 

przy 0 „przeciw”0 „wstrzymującym się” (jednogłośnie) pozytywnie zaopiniowała ww. 

projekt  uchwały. (Opinia Nr 7/2015 z 9 lutego 2015r.). 

 

Ad.5 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

 bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na rok 2015 (druk nr 124). 

 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami  bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na rok 2015 omówiła Krystyna Śmiłek – Zastępca 

dyrektora Wydziału Kształtowania Środowiska.  Poinformowała między innymi, że 

ustawową kompetencją rady gminy jest określenie w drodze uchwały corocznie do dnia 31 

marca Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt. W związku z powyższym przygotowany został projekt Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na rok 2015, który 

stanowi załącznik do uchwały. Przygotowany projekt Programu reguluje zasady opieki nad 

bezdomnymi zwierzętami oraz ogranicza problem bezdomności.  

 Zgodnie z zapisami ustawy o ochronie zwierząt zawartymi w art. 11a ust. 7 projekt 

Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

rok 2014 został przekazany do zaopiniowania : 

1) Powiatowemu Lekarzowi Weterynarii,  

2) dzierżawcom lub zarządcom obwodów łowieckich, działających na obszarze gminy 

3) organizacjom społecznym, których statutowym celem jest ochrona zwierząt. 

 Podjęcie uchwały wywoła skutki finansowe dla Miasta Krakowa. W projekcie 

Programu wskazano wysokość środków finansowych w kwocie 2 546 842,56 zł 

przeznaczonych na jego realizację oraz sposób ich wydatkowania, które zostały ujęte w 

projekcie budżetu Miasta Krakowa na rok 2015. 
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W dyskusji udział wzięli: Wojciech Krzysztonek, Anna Szybist, Wojciech Wojtowicz, Józef 

Jałocha, zwrócono uwagę m.in. na:, niewystarczające środki przeznaczone  na sterylizację 

wolno żyjących kotów, rozbudowę Schroniska dla bezdomnych zwierząt, zbyt małą  ilość 

środków finansowych przeznaczonych na dokarmianie kotów wolno żyjących, Fundacje i  

Stowarzyszenia, które mogły by pomóc w pozyskaniu środków finansowych. 

Odpowiedzi ii dodatkowych wyjaśnień udzielali Krystyna Śmiłek oraz Leszek German 

z Wydziału Kształtowania Środowiska. 

 

Ad.6 
Przyjęcie planu pracy komisji na 2015 rok. 

 

Plan pracy komisji na 2015 rok  został przyjęty 11 gł. za (jednogłośnie) 
 

Ad.7 

Sprawy bieżące. 

 

Wojciech Wojtowicz zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego Komisji o wprowadzenie na 

kolejne posiedzenie tematu dotyczącego remontów torowisk i przebudowy układu drogowego 

wokół Plant. 

Jakub Kosek zwrócił uwagę na budowę tramwaju na Górce Narodowej.  

Edward Porębski  poinformował, że 2 marca br. nie będzie komisji  natomiast na posiedzeniu 

w dniu 16 marca br. wprowadzone zostaną tematy dotyczące zmiany organizacji ruchu wokół 

Plant oraz budowa tramwaju na Górce Narodowej. 

 
Ad.8 

Oświadczenia i komunikaty. 

Brak 

 

 

  

 Wobec zrealizowania porządku posiedzenia, Przewodniczący Komisji o godzinie 

15.35 zamknął posiedzenie.                                                         

                                                                                            

               

 

         

 

          Przewodniczący Komisji            

                  

                   Edward Porębski 

 

 

 

 

Protokołowała: 

Beata Czepiec 
 


